

Referat fra bestyrelsesmøde i Havneforeningen d 12/04-2016

Deltagere:

Ruddi K. Mortensen (RM)
Lars B. Andersen (LA)
Lars Bakkegaard (LB)
Søren Justesen (SJ)
Kim Steen (KS)
Tom Lundager (TL) (ref.)

Desuden deltog:

Havnefoged Ulrik Jeppesen (UJ)

Afbud:

Frank Hamborg (FH)

1. Godkendelse af referat fra generalforsamling - Godkendt

1.1 Konstituering

LB blev valgt som næstformand og indtræder i S/I bestyrelsen.
TL blev valgt som referent.

2. Sidste nyt fra

2.1 Formanden (RM)

Kommende projekter i HF skal generelt skemalægges fremadrettet for bedre overblik over kommende investeringer.

2.2 Status i havnen året til dato. (UJ)

Gæstesejler 4

Autocampere 11

Slæbested 4

Projekter se under pkt. 4

2.3 Nyt fra S/I (LA)

LA tager kontakt til Merete vedr. forsikringsdækninger generelt.

LA og TL kontakter Poul Jakobsen for status på tømmestation. Placeringen vurderes mht eventuelle tiltag som spuleplads m.m.

2.4 Nyt fra NS (RM)

Næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag uge 16

“Vild med vand” projektet tages op i samarbejde med HF.

“Sejlrenden” udkommer ultimo uge 15.

3. Økonomi.

3.1 Status på kontingent. (LA)

LA udsender indbetalingskort inden 01.05.2016

Lige pt. er der 37.000,- i restance. LA vurderer at langt størstedelen bliver indbetalt, da der er foretaget rundringning til de personer der er i restance.

UJ holder styr på, hvem der har båd liggende i Nibe.

LA sender et anbefalet brev til debitorer der er i restance, som det ikke har været muligt, at kontakte telefonisk.

3.2 salg af pladser (UJ)

Der er udlejet 3 alm. bådpladser, 2 jollepladser.

2 pladser er blevet opgraderet til bredere pladser.

3.3. Budget (LA)

LA har tilrettet budget for 2016 som aftalt på GF.

Budget holder pt.

3.4 strømforbrug (UJ)

Strømforbruget på vinterpladsen er steget som forventet qua forårsklargøring.

“Guf & Kugler” har som forventet øget strømforbrug, hvilket er budgetteret.

4. Status på materiel samt projekter.

4.1 Flydebro.

Benny har lavet tilfredsstillende reparation på flydebro. Dette må dog betegnes som en midlertidig løsning.

UJ, SJ og Lennart (Nibe sejlkлуб) undersøger de forskellige muligheder der er for etablering af permanent flydebro til ungdomsafdeling m.m.

Projekter.

Toilet tømmestation.

LA og TL tager kontakt til Poul Jakobsen for status på denne.

Der indkøbes materialer til renovering af endegavl på masteskuret. (UJ)

Det undersøges om broerne kan sprøjtes med algefjerner, uden forurening af vandet i havnebassinet. (KS)

UJ tager kontakt til leverandøren af varmepumpe, for indkøring og information af den daglige drift.

Spulepumpe på ramslag automatiseres. (UJ)

Søsætning kører planmæssigt.

4.2 Arbejdsdag.

Plan for arbejdsdag er sendt ud (UJ) der koordinerer dette.

Der tages kontakt til Poul Jakobsen mht. husejernes eventuelle deltagelse i arbejdsdagen.

5. Eventuelt.

5.1 Målsætning for det kommende år.

Ålegræs i havnebassin.

RM, LA og UJ laver et forsøg der vil hindre ålegræs flyder ind i havnebassinet.

SJ undersøger de forskellige muligheder der er for, at montere el på den eksisterende mastekran. Ligeledes undersøges, alternativt en ny kran der kan tage højere master.

SJ undersøger muligheder og konsekvenser ved etablering af 15T kran til optagning m.m. Denne undersøgelse forventes afsluttet inden GF '17.

KS undersøger om der kan gøres noget ved det store problem med fugle og deres efterladenskaber, som er til stor gene for mange.

RM sammenkører medlemsregister i NS og HF.

5.2 Status forsikringsoversigt.

TL har i samarbejde med "FLID" gennemgået de aktuelle forsikringer. Der var enkelte spørgsmål vedr. dækningsgraden.

LA kontakter Merete fra S/I for, at gennemgå forsikringerne, så der ikke bliver betalt for dobbeltdækning.

5.3 "Havnens dag" og "Vild med vand"

TL repræsenterer HF mht. "Havnens dag".

Projekt "Vild med vand" forsøges gennemført i samarbejde med forretningsudvalget i NS.

Næste møder:

17/5 - 14/6 - 16/8 - 20/9 - 25/10 - 29/11 kl. 18.30 i klubhuset.